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Radni Łukasz Sęk, Artur Buszek oraz Łukasz Wantuch złożyli interpelacje do Prezydenta Miasta

Krakowa. Pytają w nich m.in. o: remont chodników przy Zalewie Nowohuckim, wywieszanie flag oraz

środki na remont w przedszkolu.

W sprawie przyznania mieszkania socjalnego interpeluje radny Łukasz Sęk. - Otrzymałem

zgłoszenie od mieszkanki os. Bohaterów Września, która złożyła wniosek o przydział mieszkania

socjalnego. Pani Ewelina obecnie wraz z synem zajmuje 9-metrowy pokój. W marcu podczas

wizyty w obecnym lokalu, komisja mieszkaniowa nie zastała mieszkanki oraz jej syna. Z

przekazanych przez nią informacji wynika, że była wtedy w pracy, a dziecko w szkole. W

związku z tym została wydana decyzja odmowna, mimo że wszystkie warunki do otrzymania

mieszkania socjalnego były spełnione. Pani Ewelina złożyła odwołanie, ale powyższa decyzja

została podtrzymana. Proszę o informację, czy rzeczywiście jedna wizyta i sytuacja były

powodem do wydania decyzji odmownej oraz jakie czynności w obecnej sytuacji może podjąć

mieszkanka, aby zgodnie ze spełnianiem warunków dochodowych itp. jednak otrzymać

mieszkanie socjalne – pyta radny. Łukasz Sęk złożył też interpelację w sprawie chodników

prowadzących do Zalewu Nowohuckiego. Zalew i jego otoczenie przeszły w ostatnich latach

znaczną modernizację. Jest to miejsce bardzo chętnie odwiedzane. Niestety modernizacja nie

objęła dwóch ważnych odcinków chodników. Pierwszy to chodnik wzdłuż al. Solidarności.

Chodnik ten jest w bardzo złym stanie, w wielu miejscach nie ma już nawet płytek. Drugi

fragment to chodnik wzdłuż ul. Bulwarowej od skrzyżowania z ul. Stanisława Wojciechowskiego

do Zalewu. Odcinek ten także jest w bardzo złym stanie, płytki są nierówne i zniszczone, od

wielu lat nie były remontowane. Tym chodnikiem codziennie chodzi mnóstwo osób – pisze

radny, a do interpelacji załącza dokumentację fotograficzną.

Radny Artur Buszek złożył interpelację w sprawie wywieszania flag Polski, miasta i UE 27 maja

oraz 4 czerwca. - Zgodnie z ustawą o godle, barwach i hymnie Rzeczypospolitej Polskiej oraz o

pieczęciach państwowych z 31 stycznia 1980 r. flagę państwową podnosi się na budynkach

organów stanowiących jednostek samorządu terytorialnego – w czasie ich sesji, z okazji

uroczystości oraz rocznic i świąt państwowych. Dodatkowo zarządzenie Prezydenta Miasta

Krakowa określa zasady posługiwania się symbolami Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa,

a załącznik do tego zarządzenia wskazuje kalendarz eksponowania flagi państwowej, Unii

Europejskiej oraz miasta. Wnoszę o dodanie do wyżej wymienionego kalendarza: 27 maja –

Dzień Samorządu Terytorialnego – święto ustanowione przez Sejm RP w 2000 r. w rocznicę

pierwszych wyborów samorządowych z 27 maja 1990 r. oraz 4 czerwca - Dzień Wolności i Praw

Obywatelskich – święto ustanowione uchwałą Sejmu RP 24 maja 2013 r., w rocznicę pierwszych

po II wojnie światowej wolnych wyborów parlamentarnych w 1989 r. częściowo wolnych do

Sejmu oraz całkowicie wolnych do Senatu. W oba dni wnoszę o eksponowanie flag

Rzeczypospolitej Polskiej, Stołecznego Królewskiego Miasta Krakowa oraz Unii Europejskiej –

czytamy w interpelacji radnego.

Radny Buszek złożył też interpelację w sprawie kolorowych schodów przy ul. Tatrzańskiej. W

2013 r. na terenie Podgórza przy ul. Tatrzańskiej, w ramach festiwalu ArtBoom powstał projekt

kolorowych schodów wzbogaconych cytatami m.in. Mahatmy Gandhiego, Gabriela Márqueza,

Terry’ego Pratchetta, czy Alberta Camusa. Po latach kolory i cytaty w wielu miejscach zatarły

się i schody wymagały odświeżenia. W 2020 r. w ramach budżetu obywatelskiego zgłoszony



został projekt odświeżenia schodów pt. „Nowe życie kolorowych schodów – do 3 razy sztuka”.

Projekt został zrealizowany w listopadzie 2021 r. Niestety zaledwie po półrocznym okresie już

widać, że kolory i napisy znów są wytarte w wielu miejscach – pisze radny i pyta, czy w ramach

odświeżenia była przewidziana gwarancja na realizację, a jeśli tak to na jakich warunkach?

Jeżeli były stosowne gwarancje, czy wykonawca został zobowiązany do naprawy oraz w jakim

terminie jest ona przewidziana? Radny Buszek prosi też o informację, jakie są dalsze plany w

zakresie utrzymania i renowacji obiektu. Ostatnia z interpelacji radnego dotyczy przejścia dla

pieszych przez ul. Kobierzyńską oraz al. Skrzyneckiego. - W bezpośrednim sąsiedztwie rzeki

Wilga jest przejazd rowerowy przez ul. Kobierzyńską (przy moście na rzece Wilga) oznaczony

znakiem D-6a. Proszę o informację w zakresie możliwości utworzenia w tym miejscu również

przejścia dla pieszych i oznakowania D-6b. Równocześnie proszę o aktualną informację czy

nastąpił postęp w zakresie utworzenia przejścia dla pieszych przez Al. Skrzyneckiego przy

skrzyżowaniu z ul. Rydlówka – pisze radny Artur Buszek.

Radny Łukasz Wantuch pyta Prezydenta w interpelacji, czy zostały już przyznane dodatkowe

środki dla Przedszkola nr 80, ul. Kotlarska na kwotę 14 tys. zł na dokończenie remontu placówki.
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